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Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Breda 
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4800 RH Breda 

Betreft: Art. 40 vragen inzake invoeren "natte gymles" op basisscholen 
Datum: 25 mei 2017 

Geacht college, 

DD 2 6 MEI ZOt7 

Uit onderzoek blijkt dat in 2015 8% van de kinderen uit groep 5 in Breda geen zwemdiploma had. In groep 7 
bleek dat er nog een kleine 100 kinderen geen diploma hadden. 
Uit antwoorden op eerder door GroenLinks gestelde vragen blijkt dat er in 2016 geen onderzoek is uitgevoerd 
en dat het zwemdiploma onderzoek in 2017 opnieuw wordt uitgevoerd, maar nog onduidelijk is wanneer dit 
gaat plaatsvinden. 

Uit gesprekken met het onderwijs is indertijd naar voren gekomen dat het onderwijs geen voorstander is van 
herinvoeren van schoolzwemmen. De wethouder gaf aan dat hij wel in gesprek was om het aantal 
bewegingsuren omhoog te krijgen. 
Vanuit het Cios zijn leerlingen die zoeken naar maatschappelijke verankering en naar stageplaatsen. De 
wethouder gaf aan dat hij ook vond dat daar een kans ligt om te komen tot meer bewegen en wellicht het 
zwemmen en schreef indertijd dat hij van plan was één combinatiefunctionaris te gaan financieren met co
financiering van het Cios om een sportleerbedrijf op te richten. Dat zou wellicht ook het zwemmen voor jonge 
kinderen kunnen baten. 

In BNdeStem van woensdag 24 mei lezen wij een artikel dat in Made en Terheijden de gemeente aan kinderen 
een aantal "natte" gymlessen aanbiedt als vervanging van een aantal reguliere gymlessen. Zo kunnen kinderen 
op een plezierige manier kennismaken met sport en spel in het water. 

GroenLinks Breda wil dat alle kinderen in het waterrijke Breda tijdig zwemvaardig zijn. GroenLinks Breda ziet 
dan ook kansen om middels "natte gymlessen" de zwemvaardigheid van kinderen op een leuke manier te 
onderzoeken. Zo kunnen kinderen waar nodig eenvoudig worden doorgeleid naar het zwemaanbod. 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Is er al onderzoek in 2017 gedaan naar de zwemvaardigheid onder basisschool leerlingen? Zo ja, wat 
was hiervan de uitkomst? Zo nee, wanneer gaat dit plaatsvinden? 

2. Ziet u, net als Groen links Breda, kansen om middels een "natte gymles" kinderen in beweging te 
krijgen en daarnaast de zwemvaardigheid van kinderen te onderzoeken? 

3. Bent u van plan de "natte gymlessen" in Breda, in navolging van Made en Terheijden, in te voeren? Zo 
nee, waarom niet? 

4. Bent u van plan de leerlingen van CIOS en Breda Aktief hier alsnog in te betrekken? 

Met vriendelijke groet, 

Marike de Nobel 
fractie GroenLinks Breda 

1/1 


